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Jan Menšík

Uhasil Fiala spory mezi Černochovou a Řehkou?
Výstup ze schůzky budí rozpaky

novinky.cz/clanek/domaci-fiala-hasi-spory-mezi-cernochovou-a-rehkou-40432651

Na konci minulého týdne Novinky a další média informovaly o tom,
že šéf české armády Řehka chtěl kvůli dlouhodobým neshodám
s ministryní obrany na svůj post rezignovat. Fiala mu to tehdy
rozmluvil. Řehkovi se podle informovaných zdrojů například nelíbí,
že mu má Černochová zasahovat do kompetencí. Vzájemné spory
se ve čtvrtek pokusil urovnat premiér Petr Fiala (ODS).

„S ministryní obrany Janou Černochovou a náčelníkem generálního
štábu Karlem Řehkou jsme probrali aktuální témata týkající se
resortu obrany a řešili jsme, jak zlepšit spolupráci mezi civilní
a vojenskou částí resortu. Všichni jsme se shodli, že naším
společným a nejvyšším zájmem je silná a moderní armáda, a podle
toho budeme postupovat,“ napsal na svůj twitterový účet po setkání
premiér Fiala.
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S ministryní obrany @jana_cernochova a náčelníkem generálního štábu Karlem
Řehkou jsme probrali aktuální témata týkající se resortu obrany a řešili jsme, jak
zlepšit spolupráci mezi civilní a vojenskou částí resortu. Všichni jsme se shodli, že
naším společným a nejvyšším zájmem… pic.twitter.com/30OYPWTfDg

— Petr Fiala (@P_Fiala) May 25, 2023

Fialovo vyjádření je tak diplomatické, že to budí rozpaky. Není
možné z něj vyvodit, zda se táhlé spory povedlo vyřešit do té míry,
že Černochová s Řehkou budou schopni nadále úspěšně
spolupracovat a najít kompromisní řešení.

Jasno v tom neudělal ani Řehka. „Je to tak, jak to napsal pan
premiér. Nemám nad rámec toho co dodat. Je to možná napsané
diplomaticky, ale prostě jsme normálně diskutovali, jak dál
spolupracovat, jak zlepšovat věci a spolupráci mezi civilní
a vojenskou částí, bavili jsme se o dalších obranných tématech.
Rozešli jsme se s nějakou vizí, jak pracovat dál,“ odpověděl
Novinkám obecně na dotaz, zda se spory podařilo vyřešit a setrvá
tak i nadále ve funkci.

Řehka ani Fiala minulý týden informace o rezignaci nepotvrdili, ale
ani nepopřeli. Černochová následně pro média uvedla, že byť se
někdy s Řehkou střetnou, tak celá záležitost je podle ní
„přefouknutá“. Pojí je prý společný cíl modernizovat armádu.

Čtvrteční schůzka měla podle premiérova dřívějšího vyjádření
ukázat, že rozpory nejsou.

Šéf armády Řehka chtěl rezignovat, Fiala to nepřijal
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